
§ 258 

Övriga frågor 

Ingemar Sahlgren (C) 
Politikerinitiativ – Spårtaxi till Nacka strand 
I en motion skrev jag 1 juni 2010, om en överdäckning av motorvägen, väg 222. Där förslog jag 
spårtaxi, den skulle kunna fortsätta ner mot det trånga Nacka strand och den Norra brant där 
man tänker bygga bostäder. Då skulle man få en fungerande kollektivtrafik för det var pga. av de 
dåliga kommunikationerna som drev bort företagen från Nacka strand. Spårtaxi skulle säkert 
kunna användas vid skolor också så slapp föräldrar att skjutsa sina barn ända fram till skolan och 
barn skulle också kunna ta sig från skolan på ett trafik säkert sätt. Då behövs bara uppsamlings 
plats typ bussterminal vid Tunnelbanan station Nacka forum. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslås jag att Natur- och trafiknämnden (NTN) undersöker 
möjligheten att bygga spårtaxi från Nacka forum ner mot Nacka strand. 
 

Ingemar Sahlgren (C)  
Användning av QR-kod på alla informationsskyltar 
 
Mitt förslag är att vi i kommunen sätter QR-koder på alla informationsskyltar så att 
kommuninvånarna kan ladda hem skylten samtidigt som det underlättar att felanmäla en skylt. 
 

Per Chrisander (MP)  
Politikerinitiativ – Reinvesteringsbehov i Kommunens VA-
ledningsnät inlämnad    
Dan Johansson (V), Per Chrisander (MP) samt Lena Rönnerstam (S) inkom med följande 
Politikerinitiaitiv 201411 
 
”För att få en tydlig uppfattning av det framtida reinvesteringsbehovet i kommunens VA-
ledningsnät så vill oppositionen ha en redovisning av standarden på det befintliga VA-
ledningsnätet uppdelat på lämpliga områden eller kommundelar (så detaljerat det är möjligt) Vi 
vill dessutom att redovisningen kompletteras med en riskanalys och en uppskattning av de årliga 
kostnaderna vid olika ambitionsnivåer (kvalitet på näten) i dagens prisnivå.” 
 
VA och avfallsenheten återkommer under 2015. 
 


